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Z á p i s n i c a   č. 1/2023 

 zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Krompachoch podnikateľskej, 
verejného poriadku, cestovného ruchu a regionálneho rozvoja konaného dňa 10.5.2023 

 
Prítomní:    Ing. Ľuboš Ontko – predseda komisie, poslanec MsZ 

Mgr. Jana Bekešová – členka komisie 
Mária Vaščáková – členka komisie 

 
Neprítomní - ospravedlnení: Ing. Lukáš Bagín – podpredseda komisie, poslanec MsZ 

    Peter Jenčík – člen komisie 
 

Pozvaní:   Mgr. Jozef Kuna – náčelník MsP 
             
Program: 

 
1/ Privítanie 

2/ Kontrola pripomienok, podnetov a sťažností obyvateľov mesta: 

a) Podanie č. OOSaSV 279/2023 zo dňa 12.1.2023 
 

3/  Stanovisko komisie - ambulantný predaj v meste 

4/        Diskusia  

5/ Záver  

K bodu 1. Privítanie 
Zasadnutie otvoril predseda komisie Ing. Ľuboš Ontko a privítal prítomných. 

K bodu 2. Kontrola pripomienok, podnetov a sťažností obyvateľov mesta 

1. Podanie č. OOSaSV 279/2023 zo dňa 12.1.2023 
       
Dňa 12.1.2023 bolo na Mestský úrad v Krompachoch doručené podanie obyvateľky bytového 
domu, v ktorom sa dve susedy navzájom obviňovali z hlučnosti. Po prešetrení bolo zistené,  
že hluk spôsobuje tretia osoba, sused, ktorý v noci v pivničných priestoroch so spoločnosťou 
požíva alkoholické nápoje. Podľa obsahu bolo podanie vybavené podľa zák. č. 71/1967 Zb. 
o správnom konaní (správny poriadok) v znení neskorších predpisov. Oznámenie výsledku 
prešetrenia sťažnosti bolo vydané v zákonnej lehote dňa 2.3.2023.  
Komisia vybavenie sťažnosti zobrala na vedomie bez pripomienok.  
 
K bodu 3. Stanovisko komisie - ambulantný predaj v meste 

Komisia prijala uznesenie, ktorým necháva na zvážení MsZ schválenie ambulantného predaja 
potravín v meste. Zároveň komisia neodporúča Mestskému zastupiteľstvu v Krompachoch 
schváliť ambulantný predaj potravín v meste.  
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Hlasovanie:         Vyjadrili sa – 3, Za – 0, Proti – 3, Zdržal sa - 0. 

K bodu 4. Diskusia 

a) Ak majú obyvatelia mesta pripomienky, podnety alebo návrhy k verejnému poriadku 
v meste, majú možnosť oznámiť ich priamo členom alebo zapisovateľke komisie. 

b) Bolo by vhodné v čase vianočných sviatkov a nového roka viac dohliadnuť  
na používanie zábavnej pyrotechniky tak, aby sa nenarúšal verejný poriadok v meste.   

c) Pri obchodnom dome LIDL pravidelne žobrú rómske deti. Bolo by vhodné v spolupráci 
s MsP a úradom práce zjednať s rodičmi nápravu.   

d) Na ihrisku na Maurerovej ulici v Krompachoch je potrebné zaviesť pravidelný dozor. 
Schádzajú sa tam hlučné partie mladých ľudí, ktorí krikom obťažujú obyvateľov 
okolitých bytových domov. Sú tam nahádzané ohorky z cigariet, špina a sliny. 
Ak majú obyvatelia mesta pripomienky, podnety alebo návrhy k verejnému poriadku 
v meste, majú možnosť oznámiť ich priamo členom alebo zapisovateľke komisie. 

e) Ďalšie partie mladých ľudí ktorí fetujú a požívajú alkoholické nápoje sa schádzajú  
za Gymnáziom. Od Líščieho vrchu až po školu EDURAM sú nahádzané odpadky.  

f) Na chodníku pri Líščom vrchu a štadióne na Okruhlisku sú vytvorené vodozádržné 
jamy. Je potrebné ich naplniť presakovým materiálom a upevniť, aby neohrozovali 
bezpečnosť.    

g) Je potrebné poopravovať polámané lavičky a dohliadnuť, aby sa tam neschádzali 
bezdomovci, ktorí by narúšali verejný poriadok a požívali alkoholické nápoje.  

h) Je potrebné vystriekať dezinfekčnými prostriedkami stojiská kontajnerov a to najmä 
pri predajni Milk Agro na Hlavnej ulici  a za poštou. 

i) V meste pri bytových domoch je potrebných viac kontajnerov na sklo.                                 
 
K bodu 5. Záver 
Na záver zasadnutia sa predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie komisie 
ukončil.  

 
V Krompachoch dňa 11.5. 2023 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísal/a:  JUDr. Ingrid Chudíková         Ing. Ľuboš Ontko v.r. 

       zapisovateľka                                    predseda  komisie 


